

# 月月有息存款

無需久候存款到期，即可提早收息

- 每月將您所得的利息自動存入您的指定賬戶，讓您毋須等候定期存款到期。
- 起存金額為港幣 **5 萬元**（港幣定期存款） / 等值港幣 **1 萬元**（人民幣定期存款），最高存款金額<sup>#</sup>為港幣 **500 萬元**。
- 可選擇 **3 個月、6 個月及 1 年**存款期<sup>\*</sup>，靈活配合您的理財需要。
- 可選擇自動轉期服務，省時方便。

<sup>#</sup> 人民幣存款金額不設上限。

<sup>\*</sup> 只適用於指定貨幣。

個人客戶熱線：(852) 3988 2388

[www.bochk.com](http://www.bochk.com)

# Time Deposit with Monthly Interest Payment

Interest available before maturity

- Interest is automatically credited to your designated account on a monthly basis without having to wait for the maturity of general time deposit.
- Minimum deposit amount as low as HKD50,000 (HKD time deposit) / HKD10,000 or equivalent (RMB time deposit) with maximum deposit amount<sup>#</sup> of HKD5,000,000.
- Choose from deposit tenors of 3-month, 6-month and 1-year\*.
- Automatic renewal service is available for your convenience.

<sup>#</sup> There is no maximum limit for RMB deposit.

\* Only available to designated currencies.

Personal Customer Hotline: (852) 3988 2388

[www.bochk.com](http://www.bochk.com)